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                     Protokół Nr IX/2024 

z sesji Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 29 października 2024r. 

Ad. pkt. 1. 

Otwarcie obrad. 

Dziewiątą sesję Rady Miejskiej w Opocznie IX kadencji w dniu 29 października 2024r., 

która odbyła się w sali USC Urzędu Miejskiego w Opocznie otworzył Przewodniczący Rady 

Miejskiej Dariusz Kołodziejczyk wypowiadając formułę: „Otwieram dziewiątą sesję Rady 

Miejskiej w Opocznie”. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował zebranych, iż w związku ze 

zmianami podjętymi przez Sejm odnośnie zwiększenia udziału obywateli w procesie 

wybierania, funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów publicznych, sesje Rady 

Miejskiej w Opocznie są transmitowane na żywo w Internecie. Transmisja obrad Rady 

Miejskiej odbywa się za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   

 W obradach uczestniczy 21 radnych i Rada Miejska ma prawo podejmować 

prawomocne uchwały. 

Ad. pkt. 2. 

Przedłożenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że porządek obrad został doręczony 

wraz z zaproszeniem na sesję (program e-sesja). Proponowany porządek obrad stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu, a wnioskodawcą wniesionych pod obrady projektów uchwał jest 

Burmistrz Opoczna. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedłożenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie Protokołów Nr VI, Nr VII i Nr VIII z sesji Rady Miejskiej w Opocznie  

IX kadencji. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej. 

5. Zapytania i wolne wnioski.  

6. Realizacja zadań oświaty w Gminie Opoczno za rok szkolny 2023/24 oraz wyniki 

egzaminów zewnętrznych. 

7. Funkcjonowanie świetlic wiejskich oraz koszty ich funkcjonowania.  

8. Informacja z przebiegu wypoczynku letniego dzieci i młodzieży. 

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2024 – 2040, 



2 

 

b) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2024, 

c) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu, 

d) obniżenia wysokości wskaźników procentowych przyjmowanych do obliczenia 

wysokości dodatku mieszkaniowego, 

e) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Sławno 

a Gminą Opoczno w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę mieszkańców 

miejscowości Modrzew 6A gmina Opoczno,  

f) określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem  lub zarządzającym 

jest Gmina Opoczno oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków,  

g) przejęcia przez Gminę Opoczno do zasobu dróg gminnych dróg dojazdowych 

stanowiących jezdnie dodatkowe wzdłuż obwodnicy miasta Opoczna, 

h) przystąpienia do sporządzenia zmiany tekstowej miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu miasta Opoczna położonego między ulicami: Waryńskiego, 

17-go Stycznia (po zmianie nazwy: Generała Kazimierza Bończy-Załęskiego), rzeką 

Drzewiczką, a granicą administracyjną miasta od strony południowo-wschodniej,  

i) rozpatrzenia wniosku Pana M.N. o uznanie dębu bezszypułkowego za pomnik przyrody.  

10. Sprawozdania z analizy złożonych oświadczeń majątkowych.  

11. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący zapytał, czy są propozycje do zmiany porządku obrad. 

Michał Konecki – Burmistrz Opoczna – prosi o wprowadzenie do porządku obrad pkt. 9j) 

Podjęcie uchwały w sprawie: odwołania Skarbnika Gminy. 

Michał Konecki – Burmistrz Opoczna – prosi o wprowadzenie do porządku obrad pkt. 9k) 

Podjęcie uchwały w sprawie: powołania Skarbnika Gminy. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: radny Tomasz Łuczkowski, Burmistrz Opoczna Michał Konecki, 

Skarbnik Gminy Magdalena Ślęzak, radny Jakub Biernacki, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Dariusz Kołodziejczyk, radna Jolanta Łuczka – Nita, radny Andrzej Pacan, radny Tomasz 

Kopera, radny Andrzej Rożenek. 

Jakub Biernacki – radny - zwrócił się z prośbą o przygotowanie zestawienia tabelarycznego od 

2015r.  w temacie: ile Gmina Opoczno straciła na zmianach podatkowych ogólnopolskich oraz 

ile pozyskała pieniędzy celowych i na jakie inwestycje. 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął ją  

i poddał pod głosowanie wniosek w sprawie zmiany porządku obrad poprzez wprowadzenie do 

porządku obrad punktu 9j) Podjęcie uchwały w sprawie: odwołania Skarbnika Gminy. 

Rada Miejska głosami: za - 14, przeciw – 5, wstrz. – 0 przyjęła wniosek w sprawie 

wprowadzenia do porządku obrad sesji jako punkt  9j)  Podjęcie uchwały w sprawie: 

odwołania Skarbnika Gminy. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek w sprawie zmiany 

porządku obrad poprzez wprowadzenie do porządku obrad punktu 9k) Podjęcie uchwały w 

sprawie: powołania Skarbnika Gminy. 

Rada Miejska głosami: za - 15, przeciw – 3, wstrz. – 2 przyjęła wniosek w sprawie 

wprowadzenia do porządku obrad sesji jako punkt  9k)  Podjęcie uchwały w sprawie: 

powołania Skarbnika Gminy. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedłożenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie Protokołów Nr VI, Nr VII i Nr VIII z sesji Rady Miejskiej w Opocznie  

IX kadencji. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej. 

5. Zapytania i wolne wnioski.  

6. Realizacja zadań oświaty w Gminie Opoczno za rok szkolny 2023/24 oraz wyniki 

egzaminów zewnętrznych. 

7. Funkcjonowanie świetlic wiejskich oraz koszty ich funkcjonowania.  

8. Informacja z przebiegu wypoczynku letniego dzieci i młodzieży. 

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2024 – 2040, 

b) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2024, 

c) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu, 

d) obniżenia wysokości wskaźników procentowych przyjmowanych do obliczenia 

wysokości dodatku mieszkaniowego, 

e) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą 

Sławno a Gminą Opoczno w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę mieszkańców 

miejscowości Modrzew 6A gmina Opoczno,  

f) określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem  lub zarządzającym 

jest Gmina Opoczno oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków,  

g) przejęcia przez Gminę Opoczno do zasobu dróg gminnych dróg dojazdowych 

stanowiących jezdnie dodatkowe wzdłuż obwodnicy miasta Opoczna, 

h) przystąpienia do sporządzenia zmiany tekstowej miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta Opoczna położonego między 

ulicami: Waryńskiego, 17-go Stycznia (po zmianie nazwy: Generała Kazimierza 

Bończy-Załęskiego), rzeką Drzewiczką, a granicą administracyjną miasta od strony 

południowo-wschodniej,  

i) rozpatrzenia wniosku Pana M.N. o uznanie dębu bezszypułkowego za pomnik 

przyrody, 

j) odwołania Skarbnika Gminy Opoczno,  

k) powołania Skarbnika Gminy Opoczno. 

10. Sprawozdanie z analizy złożonych oświadczeń majątkowych. 

11. Zamknięcie obrad.  
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Ad. pkt. 3. 

Przyjęcie Protokołów Nr VI, Nr VII i Nr VIII z sesji Rady Miejskiej w Opocznie 

IX kadencji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, iż protokoły były wyłożone do wglądu                  

w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym Statutem Gminy, jak również zostały 

udostępnione radnym w informatorze programu e-sesja. 

Pyta, czy ktoś z radnych wnosi uwagi do protokołu z obrad VI sesji IX kadencji Rady 

Miejskiej w Opocznie z dnia 27 sierpnia 2024r. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej przeszedł do 

głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad VI sesji Rady Miejskiej 

w Opocznie IX kadencji z dnia 27 sierpnia 2024r. w wersji przedłożonej.   

Rada Miejska głosami:  za – 20, przeciw – 0, wstrz. – 0,  przyjęła protokół z obrad VI 

sesji Rady Miejskiej IX kadencji w Opocznie z dnia 27 sierpnia 2024r. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Pyta, czy ktoś z radnych wnosi uwagi do protokołu z obrad VII sesji IX kadencji Rady 

Miejskiej w Opocznie z dnia 13 września 2024r. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej przeszedł do 

głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad VII sesji Rady Miejskiej 

w Opocznie IX kadencji z dnia 13 września 2024r. w wersji przedłożonej.   

Rada Miejska głosami:  za – 20, przeciw – 0, wstrz. – 0,  przyjęła protokół z obrad VII 

sesji Rady Miejskiej IX kadencji w Opocznie z dnia 13 września 2024r. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Pyta, czy ktoś z radnych wnosi uwagi do protokołu z obrad VIII sesji IX kadencji Rady 

Miejskiej w Opocznie z dnia 30 września 2024r. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej przeszedł do 

głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad VIII sesji Rady 

Miejskiej w Opocznie IX kadencji z dnia 30 września 2024r. w wersji przedłożonej.   

Rada Miejska głosami:  za – 20, przeciw – 0, wstrz. – 0,  przyjęła protokół z obrad VIII 

sesji Rady Miejskiej IX kadencji w Opocznie z dnia 30 września 2024r. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Ad. pkt. 4. 
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Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Kołodziejczyk przekazał prowadzenie obrad 

Wiceprzewodniczącemu Wiesławowi Wołkiewiczowi. 

Michał Konecki – Burmistrz Opoczna – przedstawił sprawozdanie za okres od dnia 22 sierpnia 

2024r. do 24 października 2024r.  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Ad. pkt. 5.  

Zapytania i wolne wnioski. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję w punkcie „Sprawozdanie 

Burmistrza z działalności międzysesyjnej” oraz „Zapytania i wolne wnioski”. 

Radna Barbara Wacławiak: 

- prosi o podanie konkretnej daty, kiedy mieszkańcy będą mogli wprowadzić się do budynku 

przy Pl. Kościuszki 20; 

- ponawia prośbę o przycięcie drzew wchodzących w linię energetyczną przy ul. Północnej 2; 

- w imieniu Dyrektora szpitala oraz własnym prosi o wycięcie drzew przy Zakładzie 

Opiekuńczo – Leczniczym ze względu na jego rozbudowę; 

- prosi o udzielenie informacji dla radnych, kiedy rozpocznie się budowa ul. Św. Łukasza; 

- prosi o zwrócenie uwagi na kontenery z używaną odzieżą, które są przepełnione. Prosi, aby 

w tym temacie zwrócić się do PCK celem regularnego ich opróżniania (ul. M.C. Skłodowskiej, 

przed Kościołem Pw. Krzyża Św., ul. Janasa). 

Odpowiedzi udzielili: Burmistrz Michał Konecki, Dyr. Wydz. Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej Monika Wojciechowska. 

Radny Tomasz Łuczkowski: 

- zapytał, czy zadanie inwestycyjne pn. „Mój Orlik” zostanie zrealizowane w 2025r.; 

- prosi o udzielenie informacji, kiedy będzie wymiana oświetlenia ulicznego; 

- zapytał, kiedy zostanie ukończona inwestycja budowy inteligentnych przejść dla pieszych w 

Opocznie; 

- prosi o podjęcie działań i rozmów mających na celu przejęcie budowy i utrzymania parkingu 

przy stacji Opoczno Płd. przez PKP jak to ma obecnie miejsce w Tomaszowie Maz., 

Koluszkach czy Skierniewicach.  

 Odpowiedzi udzielił Burmistrz Michał Konecki. 

Radna Jolanta Łuczka – Nita: 

- zwróciła uwagę na rozważne planowanie nowych inwestycji w postaci placów zabaw oraz 

boisk ze względu na coraz mniejszą liczbę osób chcących z nich korzystać; 

- podziękowała za zainstalowanie piłko chwytów na boisku znajdującym się na os. Ustronie; 

- prosi, aby zwrócić się do Przedsiębiorcy, który zajmuje miejsca parkingowe przy ul. 

Świerkowej, aby na okres świąt Wszystkich Świętych usunął pojazdy; 

- prosi, aby zwrócić się do Zarządu Dróg Wojewódzkich, który zajmował się wycinką gałęzi 
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przy ul. Inowłodzkiej, aby zostały one uprzątnięte oraz aby została dokończona wycinka przy 

wyjazdach z dróg gminnych. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Michał Konecki. 

 

Radny Tomasz Kopera: 

- zwrócił się z prośbą o udzielenie informacji, dlaczego zrezygnowano z budowy hali 

zadaszonej przy SP Nr 2; 

- prosi o udostępnienie radnym protokołów odbioru dwóch inwestycji tj. budowy bloku przy 

ul. Powstańców Wlk. oraz remontu kamienicy przy Pl. Kościuszki 20. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Michał Konecki. 

 

Radny Jakub Biernacki: 

- zapytał, czy prawdą jest aby jeden z lokalnych przedsiębiorców zwrócił się do gminy  

z wnioskiem o zwrot podatku; 

- zapytał, czy zagrożona jest wypłata wynagrodzeń dla nauczycieli oraz urzędników w m-cu 

grudniu;  

- prosi o udzielenie informacji jakie są plany dotyczące działki po wyburzonym budynku na  

pl. Strażackim;   

- zasugerował, aby na parkingu przy ul. Świerkowej ustawić znak, który informowałby  

o możliwości parkowania wyłącznie dla osób odwiedzających cmentarz lub zakaz parkowania 

powyżej 3h; 

- sugeruje, aby zastanowić się nad zmianami w regulaminie budżetu obywatelskiego oraz  

uwzględnić realizację projektów niekonwencjonalnych oraz społecznie potrzebnych. Jako 

przykład radny podał projekt z 2021r. dotyczący utworzenia „Gminnej Kociarni”, który nie 

został zrealizowany. Uważa, że pomimo braku realizacji z funduszu obywatelskiego należałoby 

pochylić się nad takimi projektami, które przynoszą korzyści społeczne;  

- prosi, aby przy realizacji aktywnych przejść dla pieszych pamiętać, aby posiadały 

autonomiczne oświetlenie; 

- prosi, aby rozwiązać problem przy przejściu dla pieszych obok Żabki na ul. Westerplatte (przy 

dawnej Andżelice), gdzie parkujące pojazdy w znacznym stopniu ograniczają widoczność 

zarówno dla kierowców jak i pieszych; 

- zaproponował zorganizowanie szkolenia dla radnych dot. funkcjonowania rady oraz finansów 

Gminy; 

- zasugerował wprowadzenie zmian do uchwały dotyczącej przydziału mieszkań, tak aby 

można wykazać również ilość przyznanych punktów; 

- prosi, aby rozważyć możliwość wydłużenia okresu sprawowania opieki przez stowarzyszenia 

lub inne podmioty nad schroniskiem dla bezdomnych zwierząt w momencie zawierania 

umowy.  

Odpowiedzi udzielili: Burmistrz Opoczna Michał Konecki, Sekretarz Miasta Janusz 

Klimek, Z-ca Burmistrza Opoczna Jan Zięba, Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz 

Kołodziejczyk. 
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Radny Andrzej Rożenek: 

- zapytał, czy wykonanie projektu na przebudowę skrzyżowania drogi gminnej na ul. 

Ogrodowej z drogą wewnętrzną ma polegać na utworzeniu przejścia dla pieszych; 

- prosi o utwardzenie drogi gruntowej na ul. Puchały biegnącej wzdłuż nowo wybudowanej 

kładki na kanale burzowym; 

- poruszył temat nowo wybudowanego budynku przy ul. Powstańców Wlk. Ponowił swoją 

prośbę z K. Komunalnej dot. przygotowania listy usterek oraz informacji jak zostały one 

naprawione; 

- poruszył temat budowy farm wiatrowych na terenie gminy.  

 Odpowiedzi udzielił  Sekretarz Miasta Janusz Klimek, Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej Wiesław Wołkiewicz, Burmistrz Opoczna Michał Konecki.  

 

Radna Beata Wiktorowicz: 

- ponowiła swoją prośbę z K. Komunalnej dotyczącą przygotowania listy usterek oraz ich 

realizacji w bloku przy ul. Powstańców Wlk.  w przeciągu ostatnich 2 lat; 

- zapytała, dlaczego w sprawozdaniu zabrakło informacji dot. przydziału mieszkań na pl. 

Kościuszki; 

- zapytała jak będzie wyglądała opieka nad zwierzętami bezdomnymi, czy będzie ogłoszony 

konkurs na to zadanie lub czy zadanie to zostanie powierzone do wykonania dla PGK;  

- zasugerowała, aby na liście osób, którym przyznano mieszkania zawarto również punkty jakie 

otrzymali oraz krótki komentarz za co przyznawano punkty pierwszeństwa; 

- zapytała, czy Burmistrz rozmawiał z Panią zajmującą się prowadzeniem schroniska dla 

zwierząt na temat utworzenia kociarni. 

Odpowiedzi udzielili: Dyr. Wydz. Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Monika 

Wojciechowska, Z- ca Burmistrza Jan Zięba, Burmistrz Opoczna Michał Konecki.  

 

 Radny Łukasz Konecki: 

- ponawia swoją prośbę dotyczącą poprawy bezpieczeństwa na skrzyżowaniu ul. Inowłodzkiej 

i ul. Przemysłowej (poprawa widoczności poprzez wycięcie zakrzaczeń oraz umieszczenie 

lustra). Zapytał, kiedy zadanie zostanie zrealizowane; 

- prosi o wydłużenie godzin pracy oświetlenia ulicznego na odcinku w Sobawinach gdzie 95% 

stanowi oświetlenie ledowe oraz w innych miejscowościach wiejskich.  

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Michał Konecki.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Szczepaniak: 

- poinformowała o kweście, która odbędzie się w dniu 1 listopada na cmentarzu przy ul. 

Moniuszki, która ma na celu zebranie pieniędzy na odnowienie nagrobków osób zasłużonych 

dla Opoczna. Zachęciła wszystkich do wsparcia inicjatywy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Kołodziejczyk: 

- poinformował o utworzeniu Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości, którego 

przewodniczącą została Pani Anna Zięba. 

 

Radny Sławomir Róg: 
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- podziękował wszystkim mieszkańcom, którzy są społecznymi opiekunami bezdomnych 

zwierząt; 

- stwierdził, iż reforma oświaty w gminie jest nieunikniona i wyraził szacunek dla obecnego 

kierownictwa, że nie unikają tego tematu; 

- prosi o wycięcie zakrzaczeń wchodzących w pas drogowy na ul. Libiszewskiej w stronę 

Sobawin zwłaszcza na odcinku od Gór do Pawłówki.  

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Opoczna Michał Konecki.  

 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Wiceprzewodniczący zamknął ją i ogłosił 40 

min. przerwę.  

Po przerwie. 

 

Ad. pkt. 6. 

Realizacja zadań oświaty w Gminie Opoczno za rok szkolny 2023/24 oraz wyniki 

egzaminów zewnętrznych.  

Marek Ziębicki – Dyrektor Wydz. Edukacji – przedstawił informację, która stanowi załącznik 

nr 4 do protokołu.  

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

W dyskusji głos zabrali: Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Kołodziejczyk, radny Jakub 

Biernacki, Dyr. Wydz. Edu. Marek Ziębicki, radny Łukasz Konecki, radny Sławomir Róg. 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i przeszedł do 

realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Rada Miejska przyjęła informację do wiadomości.  

Ad. pkt. 7. 

Funkcjonowanie świetlic wiejskich oraz koszty ich funkcjonowania.  

Zdzisław Miękus – Dyrektor Miejskiego Domu Kultury w Opocznie – przedstawił informację, 

która stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

W dyskusji głos zabrali: radna Beata Wiktorowicz, Burmistrz Opoczna Michał Konecki, Dyr. 

MDK Zdzisław Miękus, radny Andrzej Pacan, radny Sławomir Róg, radny Tadeusz Brola, 

Sekretarz Miasta Janusz Klimek, Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Kołodziejczyk. 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i przeszedł do 

realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Rada Miejska przyjęła informację do wiadomości.  

Ad. pkt. 8. 
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Informacja z przebiegu wypoczynku letniego dzieci i młodzieży.  

Elżbieta Matyśkiewicz – Dyrektor Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawiła 

informację, która stanowi załącznik nr 6 do protokołu.   

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

W dyskusji głos zabrali: radna Beata Wiktorowicz, radna Alicja Szczepaniak, radny Jakub 

Biernacki.  

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i przeszedł do 

realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Rada Miejska przyjęła informację do wiadomości.  

Ad. pkt. 9. 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2024 – 2040, 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – poinformował o zmianie publikatora Dziennika Ustaw. 

Zmiana dotyczy wszystkich projektów uchwał.  

 Przewodniczący otworzył dyskusję.  

W dyskusji głos zabrali: radny Jakub Biernacki, Dyr. CUW GO Waldemar Plewa, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Kołodziejczyk, Z-ca Burmistrza Jan Zięba, radny 

Tomasz Kopera, Burmistrz Opoczna Michał Konecki, radny Andrzej Pacan, radny Łukasz 

Konecki, radny Sławomir Róg, Skarbnik Gminy Magdalena Ślęzak. 

Jakub Biernacki – radny - prosi o przygotowanie kompleksowego materiału dotyczącego sieci 

szkół i mechanizmu ich finansowania (szkoły i przedszkola gminne, stowarzyszeniowe oraz 

prywatne). Prosi o udzielenie informacji skąd przesuwano brakujące środki na oświatę w roku 

bieżącym  oraz jak będzie wyglądało finansowanie oświaty w roku 2025.  

Tomasz Kopera – radny - prosi o przygotowanie informacji za 2023 oraz 2024r. czy istnieje 

zależność pomiędzy ustaleniem wskaźnika korygującego dla szkół publicznych w taki sposób, 

aby jak największe środki otrzymała szkoła prywatna i szkoły stowarzyszeniowe oraz czy ma 

na to wpływ Burmistrz. 

Sławomir Róg – radny - prosi o informacje dot. finansowania szkół stowarzyszeniowych oraz 

prywatnej szkoły oraz przedszkoli wraz z podaniem liczby uczniów. 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  
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Rada Miejska głosami: za – 19, przeciw – 0, wstrz. – 1 podjęła uchwałę                                       

Nr IX/75/2024 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 

2024 – 2040. 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

b) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2024, 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

W dyskusji głos zabrał Burmistrz Opoczna Michał Konecki. 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 20, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę                                       

Nr IX/76/2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2024. 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

c) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z tytułu trwałego 

zarządu, 

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami – przedstawiła 

projekt uchwały.  

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

W dyskusji głos zabrali: radny Andrzej Pacan, Burmistrz Opoczna Michał Konecki. 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 19, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę                                       

Nr IX/77/2024 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z tytułu 

trwałego zarządu. 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

d) obniżenia wysokości wskaźników procentowych przyjmowanych do obliczenia 

wysokości dodatku mieszkaniowego, 
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Beata Rogulska – Dyrektor Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – przedstawiła 

projekt uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

W dyskusji głos zabrali: radny Tomasz Kopera, Sekretarz Miasta Janusz Klimek, radny 

Krzysztof Grabski, Dyr. MGOPS Beata Rogulska, radny Sławomir Róg, radna Alicja 

Szczepaniak, radny Andrzej Rożenek. 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 15, przeciw – 1, wstrz. – 3 podjęła uchwałę                                       

Nr IX/78/2024 w sprawie obniżenia wysokości wskaźników procentowych przyjmowanych do 

obliczenia wysokości dodatku mieszkaniowego. 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

e) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą 

Sławno a Gminą Opoczno w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę 

mieszkańców miejscowości Modrzew 6A gmina Opoczno,  

 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 19, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę                                       

Nr IX/79/2024 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 

pomiędzy Gminą Sławno a Gminą Opoczno w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę 

mieszkańców miejscowości Modrzew 6A gmina Opoczno. 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

f) określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Gmina Opoczno oraz warunków i zasad korzystania z tych 

przystanków,  

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  
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Rada Miejska głosami: za – 19, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę                                       

Nr IX/80/2024 w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem 

lub zarządzającym jest Gmina Opoczno oraz warunków i zasad korzystania z tych 

przystanków. 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

g) przejęcia przez Gminę Opoczno do zasobu dróg gminnych dróg dojazdowych 

stanowiących jezdnie dodatkowe wzdłuż obwodnicy miasta Opoczna, 

Justyna Małachowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Przestrzennej – przedstawiła projekt 

uchwały.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 19, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę                                       

Nr IX/81/2024 w sprawie przejęcia przez Gminę Opoczno do zasobu dróg gminnych dróg 

dojazdowych stanowiących jezdnie dodatkowe wzdłuż obwodnicy miasta Opoczna. 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

h) przystąpienia do sporządzenia zmiany tekstowej miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta Opoczna położonego 

między ulicami: Waryńskiego, 17-go Stycznia (po zmianie nazwy: Generała 

Kazimierza Bończy-Załęskiego), rzeką Drzewiczką, a granicą administracyjną 

miasta od strony południowo-wschodniej,  

Justyna Małachowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Przestrzennej – przedstawiła projekt 

uchwały.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 19, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę                                       

Nr IX/82/2024 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany tekstowej miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta Opoczna położonego między 

ulicami: Waryńskiego, 17-go Stycznia (po zmianie nazwy: Generała Kazimierza Bończy-

Załęskiego), rzeką Drzewiczką, a granicą administracyjną miasta od strony południowo-

wschodniej. 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
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i) rozpatrzenia wniosku Pana M.N. o uznanie dębu bezszypułkowego za pomnik 

przyrody, 

Michał Nowacki – Wnioskodawca – przedstawił uzasadnienie do wniosku o uznanie dębu 

bezszypułkowego za pomnik przyrody.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: radna Alicja Szczepaniak, radny Sławomir Róg, radna Beata 

Wiktorowicz, Wnioskodawca Michał Nowacki, radny Jakub Biernacki, radna Jolanta Łuczka 

– Nita.  

Alicja Szczepaniak – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – ponowiła swój wniosek z komisji 

dotyczący oceny, czy dąb znajdujący się na skrzyżowaniu ulic Kossaka oraz Piotrkowskiej 

może zostać uznany za pomnik przyrody.  

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 19, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę                                       

Nr IX/83/2024 w sprawie rozpatrzenia wniosku Pana M.N. o uznanie dębu bezszypułkowego 

za pomnik przyrody. 

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

j) odwołania Skarbnika Gminy Opoczno, 

Michał Konecki – Burmistrz Opoczna – przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: radny Jakub Biernacki, Burmistrz Opoczna Michał Konecki, radna 

Beata Wiktorowicz, Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Kołodziejczyk, 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Wiesław Wołkiewicz, Skarbnik Gminy Magdalena 

Ślęzak, radna Jolanta Łuczka - Nita.  

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 14, przeciw – 1, wstrz. – 4 podjęła uchwałę                                       

Nr IX/84/2024 w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Opoczno.  

Dariusz Kołodziejczyk – Przewodniczący Rady Miejskiej – w imieniu własnym oraz całej Rady 

Miejskiej podziękował Pani Magdalenie Ślęzak za współpracę.  

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
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Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

k) powołania Skarbnika Gminy Opoczno. 

Michał Konecki – Burmistrz Opoczna – przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.  

Na stanowisko Skarbnika Gminy zaproponował Panią Beatę Pawlik.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 17, przeciw – 0, wstrz. – 3 podjęła uchwałę                                       

Nr IX/85/2024 w sprawie powołania Skarbnika Gminy Opoczno.  

Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Raport z głosowań imiennych stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Wszystkie projekty uchwał stanowią załącznik nr 19 do protokołu.  

Ad. pkt. 10. 

Sprawozdania z analizy złożonych oświadczeń majątkowych.  

Dariusz Kołodziejczyk – Przewodniczący Rady Miejskiej - przedstawił analizę oświadczeń 

majątkowych przygotowaną przez Przewodniczącego Rady Miejskiej (załącznik nr 20 do 

protokołu). 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił informacje dot. oświadczeń majątkowych 

przygotowaną przez Wydział Administracji i Kadr Urzędu Miejskiego w Opocznie (załącznik 

nr 21 do protokołu). 

 Ponadto Rada Miejska zapoznała się z analizą oświadczeń majątkowych 

przygotowaną przez Naczelnika Urzędu Skarbowego w Opocznie (załącznik nr 22 do 

protokołu) oraz przez Łódzki Urząd Wojewódzki (załącznik nr 23 do protokołu).  

Rada Miejska przyjęła informację do wiadomości. 

Ad. pkt. 11. 

Zamknięcie obrad.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Opocznie Dariusz Kołodziejczyk podziękował 

obecnym za udział i zamknął IX sesję Rady Miejskiej IX kadencji wypowiadając stosowną 

formułę: „Zamykam dziewiątą sesję Rady Miejskiej w Opocznie”. 

Godz. rozpoczęcia sesji 10.00, godz. zamknięcia sesji 18.30 

 

Protokół wyłożony do wglądu od dnia 12 listopada 2024r. 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube Gminy 

Opoczno.  
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Nagrania dostępne są na kanale YouTube Gminy Opoczno. 

Nagrania dostępne są na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl 

        

       Przewodniczący Rady Miejskiej  

             Dariusz Kołodziejczyk 

 

 

Protokołowała: 

A. Firmowska  

Podinspektor w Biurze Rady Miejskiej 


